
Protokoll

F-teknologsektionens styrelsemöte

Måndagen den elfte februari

Närvarande: Ordförande Erik Halvordsson
Vice ordförande Jens Andersson
Kassör Magnus Jonsson
Sekreterare Per Jacobsson
DP-överste Staffan Sahlin
Sexmästare Amanda Lindeman
SNF-ordförande Elisabeth Tengborn
Farm-ordförande Charlotte Rosslind
Foc-ordförande Jens Samuelsson
Adjungerad: Nikon

§1 Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat.

§2 Information fr̊an utskott och kommittéer

Sociala utskottet (Jens): SU h̊aller p̊a att revidera k̊arens åsiktsdokument.
Jämställdhetsgruppen (Jens): En enkät kommer att delas ut till alla studenter.
KU (Erik): P̊a KU-mötet diskuterades förslag till kontrakt för föreningslokaler och en undersökning
om studielokaler och datorer.

§3 Sektionsmöte

Staffan, Amanda och Erik tar hand om att informera om sektionsmötet och F6 fixar mat och kaffe.

§4 Ny budgetmodell för kurser

Erik berättar om det nya förslaget till budget för kurser och de olika modeller som tillämpas.
Styret tyckte det var en bra idé att lärare i kurser i fyran f̊ar mer ansvar för ekonomin.

§5 Finform

Styret diskuterade idén att ha ett uppslag med vad som händer p̊a sektionen i Finform och det
beslutades att en representant för Finform skulle bjudas in till nästa möte.

§6 Focus

Styret diskuterade den d̊aliga ordningen i Focus samt stölder av stekpannor och andra husger̊ad.
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§7 Mötets avslutande

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Per Jacobsson
Sekreterare

Justeras

Erik Halvordsson
Ordförande
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